蘋果獨家包机直飞沖縄 APPLE CHARTER FLIGHT TO OKINAWA



6D4N **NOV 22**

琉球王国の沖縄旅

THE KINGDOM OF RYUKYU O OKINAWA

Shurijo | Churaumi Aquarium | Manzamo





Okinawa

[体验]

蘋果包机直飞冲绳岛~ 节省更多时间、燃油费|

首里城~世界文化遗产之一| 美之海水族馆|万座毛| 冲绳文化王国 + 玉泉洞

[商圈]

ASHIBINAA购物中心 | 国际道商店街 | 北谷町美国村

沖縄料理 | 日式烧烤自助餐 | 传统琉球料理 + 表演

[EXPERIENCE]

Apple Direct Flight to Okinawa ~ Less flight time and fuel surcharge |

[ATTRACTIONS] Shurijo Castle ~ UNESCO World Heritage | Churaumi Aquarium | Manzamo |

[LEISURE]

Ashibinaa Outlet Mall 1 Kokusai Shopping Street | American Village

[GOURMET]

Okinawa Cuisine | Japanese BBQ Buffet | Traditional Ryukyu Cuisine with Show

THINK JAPAN



03-2141 8250



第一天 吉隆坡 → 冲绳



于吉隆坡机场集合办理登机手续,乘搭苹果包机直飞日本 "东方夏威夷"之冲绳岛。

第二天 首里城~波之上神宫~北谷町美国村

冲绳岛

迷人的自然风光而引人入胜,更因为美国海军基地的设立而闻名于世。这里有海洋世界、叶林密野、日本传统风情、美国经典时尚等,被誉为世界四大海滨观光旅游胜地!

- 【首里城】不仅是世界文化遗产之一,更是琉球王国的象征。建于13世纪末、14世纪初,是琉球王国的政治中心,也是历代琉球国王居住的地方。首里城是琉球王国昔日繁华景象的象征。走在具有浓郁历史感的建筑群,能感受到冲绳沧桑悠远的历史。
- 【波之上神宫】琉球八社最上位的神社,祈求海上平安及 渔猎丰收,也是当地最著名的神社。
- 【北谷町美国村】充满浓浓美式风情的大型购物娱乐区, 这里的商店餐饮都相当美式,美日文化的混杂形成一个冲 绳美国风。
- 【北谷希尔顿逸林度假酒店】舒适体验豪华住宿环境,邻近北谷町美国村,距离附近的日落海滩和码头,是观赏日落的首选胜地。

第三天 万座毛 ~ 御菓子御殿 + 红芋塔 DIY ~ 美之海水族馆

- 【万座毛】处于海岸峭壁的著名风景。特征是在海岸的峭壁上,像大象鼻子形狀的石头,风景秀丽,是电影"恋战冲绳"的拍攝地。
- 【**御菓子御殿**】体验**红芋塔DIY**,自制的红芋塔能当作最好的伴手刘
- 【美之海水族馆】号称世界上水吨位第一、鲨鱼种类之多第一、水槽厚度第一,以及首个人工养殖天然珊瑚的大型水族馆。您可以观赏各种迷人的海洋生物及探索海底世界的美妙!此外,如果时间许可的话,还能观赏到精彩的海豚秀。

特别安排:传统琉球料理 +表演

▶ 品尝由厨师精心料理而成的美味琉球佳肴,加上由舞者 为您现场带来的精彩琉球舞蹈表演,真是琉球王朝贵族 的奢华享受!

泡盛酒厂~ ASHIBINAA 购物中心 第四天 ~ 冲绳文化王国 + 玉泉洞 ~ 牧志公设市场 ~ 国际通道商店街

- 【**泡盛酒厂**】泡盛是产于冲绳的大米烧酒,是日本烧酒 的元祖,具有泡盛酒独特的风味和醇香。熟成古酒文化 也是泡盛的一大特点。
- 【ASHIBINAA 购物中心】这里拥有许多受欢迎的品牌,您可尽情享受购物的乐趣。
- 【冲绳文化王国】以冲绳文化为主的主题公园。这个公园最著名的景点就是玉泉洞,全长5公里,是冲绳本岛上许多洞穴中最长的一个,洞穴里引人注目的钟乳石充满了梦幻的气息。此外,也可体验冲绳历史文化的王国村,见习琉球工艺、民艺、传统手艺等。在此,还有机会观赏民族舞蹈"元气大鼓队"之丰年祭舞的气势,饱览一趟丰富的旅程。
- 【牧志公设市场】拥有渔民小镇之称,市场内包含了百多家店铺,摆卖了新鲜的海产,如鱼、虾、贝类等,欢迎游人到此即买即吃。
- 【国际通道商店街】这里有鲜为人知的居酒屋和时尚却不乏复古的街道,是冲绳最繁荣的商店街。各类店铺汇聚一堂,呈现出一派多彩的魅力。

第五天 冲绳岛 自由行

 今日,您可以享受"NO MORNING CALL"的早晨, 早餐于酒店。在那霸市里,整整的一天都属于你。享受 自由购物的乐趣或选择参加体验自费活动。

第六天 冲绳 → 吉隆坡

• 今天,我们将由专车送往冲绳岛那霸国际机场,搭乘 蘋果包机,依依不舍告别日本返回家园。









DAY 1 KUALA LUMPUR > OKINAWA

• Assemble at KL International Airport for your direct flight to Okinawa specially chartered by Apple Vacations.

DAY 2 SHURI CASTLE ~ NAMINOUE SHRINE ~ MIHAMA AMERICAN VILLAGE

- [Shuri Castle] A UNESCO World Heritage Site served as the proud and dignified centre of Ryukyu Kingdom and its politics, foreign affairs and culture. With architectural influences from both China and Japan, the Castle shows its exceptional cultural and historical values in its unique stonework and architectural desian.
- [Naminoue Shrine] The most important shrine in Naha dedicated to "nirai kanai", the source of all life in Okinawan mythology and to the sea.
- [Mihama American Village] A large entertainment complex located in Chatan that built on reclaimed land. The village is a perfect destination for families with a vast range of shops, restaurants and entertainment facilities.
- [Double Tree by Hilton Okinawa Chatan Hotel] This family-friendly hotel is located on the waterfront of the American Village. Experience high quality and comfortable rooms, environment and facilities during your journey.

DAY 3 DIY SWEET POTATOES TART ~ CHURAUMI AQUARIUM



- [Okashigoten] Experience DIY Sweet Potato Tart at a well-known local shop.
- [Churaumi Aquarium] Japan's best aquarium and one of the largest in the world. Explore the beauty and spectacular view of the undersea world particularly the giant whale sharks and manta rays. If time is permissible, enjoy watching dolphins put on a trilling show!

<u>TODAY'S HIGHLIGHT</u>: Deluxe Ryukyu Cuisine + Show

A cuisine dedicated to the Ryukyu Kingdom that is presented and prepared by the chef while enjoy watching a traditional Okinawa entertainment performance. CHUKO AWAMORI FACTORY ~
OKINAWA WORLD CULTURAL VILLAGE
DAY 4 + GYOKUSENDO CAVE ~
ASHIBINAA OUTLET MALL ~
MAKISHI PUBLIC MARKET ~
KOKUSAI SHOPPING STREET

- [Chuko Awamori Rice Wine Factory] Awamori is an alcoholic beverage indigenous and unique to Okinawa and it's a type of strong liquor. It is completely distinct from "sake" and from "shochu".
- [Okinawa World Cultural Village] A theme park about Okinawan culture. The main attractions here are the massive natural cave, a craft village and a snake museum. Gyokusendo Cave is the longest cave (5km) in the south of Okinawa Island and the second longest cave in Japan. Starting with the most beautiful limestone cave in the east and this historical village provide an opportunity to gain hands on experience and observe many workshops featuring traditional crafts of Okinawa's unique culture. Do not miss the exciting traditional drum show "Super Eisaa"!
- [Ashibinaa Outlet Mall] A shopping paradise offering worldwide branded items on sale.
- [Makishi Public Market] Famous for its farmer's market selling fresh local produce or processed seafood products. Don't miss out on the mouthwatering and delicious seafood goodness, fresh or grilled!
- **[Kokusai Shopping Street]** A little something for everyone. Enjoy your souvenir shopping with stores on both sides of the street.

DAY 5 OKINAWA FREE DAY

 Enjoy your NO MORNING CALL day and the whole day at Naha City belongs to you. You may enjoy shopping or join optional tours.

DAY 6 OKINAWA >> KUALA LUMPUR

 Proceed to airport for your flight home with unforgettable memories.







天数 Day	早餐 Breakfast	午餐 Lunch	晚餐 Dinner	酒店住宿建议 Hotel Accommodation
1	-	-	-	飞机上 Flight
2	机上用餐 Meal on Board	冲绳料理 Okinawa Cuisine	酒店自助餐 / 会席料理 Hotel Buffet / Kaiseki Set	冲绳北谷希尔顿逸林度假酒店 或同级 Double Tree by Hilton Okinawa Chatan Hotel or similar
3	酒店早餐 Hotel Breakfast	琉球风味自助餐 Ryukyu Buffet	传统琉球料理 + 表演 Traditional Ryukyu Cuisine with Show	冲绳南海滩度假酒店 或同级 Southern Beach Resort or similar
4	酒店早餐 Hotel Breakfast	日式料理 Japanese Cuisine	日式烧烤自助餐 Japanese BBQ Buffet	冲绳港景 ANA 皇冠假日酒店 或同级 Crowne Plaza ANA Okinawa Harborview or similar
5	酒店早餐 Hotel Breakfast	自理 Own Arrangement	自理 Own Arrangement	沖绳港景 ANA 皇冠假日酒店 或同级 Crowne Plaza ANA Okinawa Harborview or similar
6	酒店早餐 Hotel Breakfast	机上用餐 Meal on Board	-	

- *以上<mark>餐食和酒店可能会按照航班或行程的变动而进行更改,恕不另行通知。</mark>
- * All meals & hotels as above are subject to change without prior notice.



注:行程地图仅供参考,若突发状况本公司会保留更改行程之权利。

Remark: Route are subject to change based on any circumstances.











Updated: 24 SEP 2018

团号 / Tour Code: JAPAN_MHCJO06_6D4N_016

包机团 - 重要提醒:

- 1. 每人需支付至少<u>2,000令吉</u>作为<u>预订费</u>,一旦取消预订恕不退还。团费余额则须在出发日期前60天以上全数缴付,而本公司有权向逾期付款者保留取 消名额及不退还预订费的权利。
- 2. 若要取消预订,必须呈上书面通知。若在航班出发前的60天内作出通知,本公司将收取每人100%的全额团费作为取消费用。

条规:

- 1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- 2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间,蘋果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 3. 若蘋果旅游的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保留更正的权利。
- 4. 每位参与蘋果旅游团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,蘋果旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
- 5. 详情条规,请参阅单据背页或浏览 https://applevacations.my/web/terms.php.

日本团 - 附加条规:

- 1. 所有行程以中文讲解为主。若有需要,将提供简单的英语翻译。
- 2. 三人房-房内第三名住客的床褥,将以折叠式为准。

Travel Essentials:

- 1. A non-refundable minimum deposit of RM2000 per person must be paid as booking fee. The balance of the tour fare must be made at least 60 days before the date of departure. Failure to comply with this requirement shall result in the cancellation of the seat(s) reserved and forfeiture of deposit.
- 2. <u>Cancellation</u> of booking must be made in writing. If the company received notice to cancel 60 working days or less before the date of departure, a 100% cancellation of tour fare will be charged.

Terms & Conditions:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. AVC reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 3. AVC is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVC reserves the right to make corrections as required.
- 4. Every person participating in AVC's tours shall travel at his/her own risk. AVC shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://applevacations.my/web/terms.php. Note: AVC refers to Apple Vacations & Conventions Sdn. Bhd.

Japan Tours - Additional Terms & Conditions:

- 1. Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.
- 2. Triple Room Third person shall be based on a roll-away bed.